

Referat for FSO-bestyrelsesmøde torsdag den 3. april 2025 kl. 19:00

Godkendelse af referat fra sidste møde, referatet medsendes.

1. Orientering

1. Formandens

Lokalforum:

- 150 års jubilæum for stationen i Mørkøv bliver fejret lørdag d. 10. maj. Der bliver holdt et arrangement i Mørkøv foredrag i kirkernes hus af lokal historiker fra Jyderup.
- Cykelstien mellem Mørkøv og Skamstrup skal laves færdig, Der er flere fejl og mangler.

2. "Heimdalerne" (Frederik)

- Går i gang på mandag.
- Der er kommet automatisk styring af varmepumpen så Sonja kan styre varmen hjemmefra på en app.

3. Økonomi (Susanne)

Vi fik ca. 40.000kr tilbage i Moms

Omkring 35-40% medlemmer har betalt kontingent indtil nu. Vi skal se hvad vi kan gøre for at få medlemmerne til at betale først på året.

Vi sender 260 nyhedsbreve ud pr. mail.

4. Loppestald (Johnny)

På lørdag d. 5. april er der åbnings-loppemarked. Der er nok sælgere.

Jan siger at de nye hente-hold fungerer rigtig godt.

Nøgler til loppestalden skal fordeles, så dem som skal bruge dem skal have dem.

2. Lakering af gulv i salen.

- Sker på mandag, d. 7/4 2025. En let slibning og en gang lak.
- Thai Chi aflyses.

3. Kommende arrangementer:

- Loppemarked lørdag den 5. april. Se pkt 4. under Formandens.
- Jazz lørdag den 5. april. Der er ikke solgt ret mange billetter. Det er ærgerligt at vi er kommet for sent ude. Den er annonceret på infoskærme. Vi har haft annoncer i avisen og flyers i golfklubben. Den går formentlig i underskud. Der har netop været et arrangement i Holbæk med samme orkester blot 3 uger forinden. Det er formentlig skyld i det manglende billetsalg.

- Søndag den 6. april Affaldsindsamling. Der er kontakt fra kommunen. De leverer poser og handsker.
- Fredag den 11. april Fællesspisning og fredagscafe. Gerda åbner. Og Johnny åbner fredagscafeen.
- Luk lys ind mandag den 21. april. Det er der også styr på sammen med Katja og Gitte og Gerda.
- Tyrolerfest lørdag den 26. april. Aflyst pga. for få tilmeldte. Datoen falder sammen med Aftentræk i Svinninge som er en begivenhed som mange unge i området ser som en stor fest. Derfor er det svært at sælge billetter. Det har ellers været annonceret både på facebook og inforskærme i byen.
- Sommerstart på Legeplads-hygge- og vedligehold. Henrik er tovholder. Det er mere ad hoc opgaver fremover. Mark snakker med Anchie om der er behov for noget.
- Dansefest d 13. juni fra Skellingstedbandet. Vi bruger den store sal. Nærmere planlægning følger. Vi sender reklame ud i nyhedsbrev, på facebook og på inforskærme.
- Sct. Hans. Gerda leverer brænde til bålet. Det er en mandag. Så det bliver ikke så sent et arrangement.

4. Evaluering af afholdte arrangementer:

- Fastelavn 2. marts. Godt besøgt. Fint med hjemmelavede fastelavnsboller og godt med folk både til op pyntning og efterfølgende oprydning.
Til næste år er forsamlingshuset lejet ud den dag der er fastelavn. Vi har talt om at holde det ovre i Niels Frimand lade. Og han er ikke afvisende.
- Fællesspisning og Fredagscafe 14. marts. Vi var 10 til spisning og finbesøgt cafe. Det gik fint selv om forsamlingshuset var lejet ud i til barnedåb dagen efter. Dette kan gøres igen dog skal det være afklaret med dem som lejer huset.
- Fælles arbejdsdag den 22. marts. Den var ca. 20 mand i alt og ca. halvdelen gik til møllen. Gerda havde bagt boller.

5. Evt. Intet at bemærke.

Venlig hilsen

Inge